
2015 英国签证政策说明会
Education UK Visa Roadshow 2015
邀 请 函
Invitation Letter

各位亲爱的中介朋友以及英国院校代表，

英国作为最受中国留学生欢迎的留学目的地国之一，中介朋友及英国院校代表起到了至关重要的作用。因此，英国大使/领事馆文化教育处诚挚邀请您参加2015年最新英国签证政策说明会。此次说明会将主要针对近期关于医疗附加费，安全英语语言测试，BRP以及夏令营学生访问签证等一系列最新政策做出详细的说明及解答。

此外，近年来赴英参加夏令营项目的中国留学生人数也呈明显上升趋势。我们也将就英国夏令营学生访问者签证的信息进行沟通。

说明会将于2015年4月23至4月29日期间举办，举办地覆盖武汉、成都、上海、北京和广州五大城市。

请您根据详细的会议日程安排选择相应的城市及场次进行报名。

Dear Education Agents, SSP Agents and UK Institutions,

With the peak season for Tier 4 student and student visitor visa applications fast approaching, the British Council is putting on a national roadshow in China from 23 to 29 April 2015 to bring agents up to date on the latest information about UK education and related visa regulations. The roadshow will visit Beijing, Shanghai, Guangzhou, Chengdu and Wuhan and will be open to education agents from across the country.

Representatives from UK Visas & Immigration (UKVI) in China will join the roadshow to explain recent policy changes regarding the Secure English Language Tests, Biometric Residence Permit and the health surcharge, and IELTS experts will be on hand to share information about recent changes to the testing system.

Please register before the below deadlines:

报名截止日期

2015年4月17日—武汉、成都

2015年4月22日—上海、北京、广州

Deadline for registration

For Wuhan and Chengdu, please submit your registration by 17th April at the latest.

For Shanghai, Beijing and Guangzhou, please submit your registration by 22nd April at the latest.

报名链接

请您点击以下链接报名:

Please register through the below link:

<http://education-uk.aicyber.com/DynamicPage/Page/7e8bc385b0bdbcf701066fed32411005>

会议时间及场地:

武汉: 2015 年 4 月 23 日 9: 30-11:00; 13: 30-15:15

Wuhan: Thursday 23 April 2015, 9: 30-11:00 & 13: 30-15:15

湖北省武汉市武昌区珞瑜路 726 号武汉华美达光谷大酒店南湖 3 厅

South Lake Room 3, Ramada Plaza Optics Valley Hotel Wuhan, 726 Luoyu Road, Wuchang District, Wuhan

成都: 2015 年 4 月 24 日 9: 30-11:00; 13: 30-15:15

Chengdu: Friday 24 April 2015, 9: 30-11:00 & 13: 30-15:15

成都市锦江区总府街 31 号总府皇冠假日酒店 3 楼总府厅

Zongfu Ting (3rd Floor), Crowne Plaza Chengdu City Center, 31 Zongfu Road, Jinjiang District, Chengdu

上海: 2015 年 4 月 27 日 9: 30-11:00; 13: 30-15:15

Shanghai: Monday 27 April 2015, 9: 30-11:00 & 13: 30-15:15

上海徐汇区淮海中路 1555 号上海图书馆 4 楼多功能厅

Multi-Function Room (4th Floor), Shanghai Library, 1555 Huaihai Middle Road, Xuhui District, Shanghai

北京: 2015 年 4 月 28 日 9: 30-11:00; 13: 30-15:15

Beijing: Tuesday 28 April 2015, 9: 30-11:00 & 13: 30-15:15

北京朝阳区东三环中路 7 号北京千禧大酒店 2 楼朝阳北厅

Chaoyang Bei (2nd Floor), Grand Millennium Beijing Hotel, 7 Dongsanhuan Middle Road, Chaoyang District, Beijing

广州: 2015 年 4 月 29 日 9: 30-11:00; 13: 30-15:15

Guangzhou: Wednesday 29 April 2015, 9: 30-11:00 & 13: 30-15:15

广州市环市东路 339 号广州中心皇冠假日酒店 三楼珍珠厅

Pearl Hall (3rd Floor), Crowne Plaza Guangzhou City Centre, 339 Huanshi East Road, Yuexiu District, Guangzhou

日程安排 Programme

上午 (针对留学中介及院校代表)

Morning Session for Education agents and UK institutions

9.30-10.00	入场登记 Registration
10.00-10.10	英国使(领)馆文化教育处致欢迎辞 Welcome & Update on Education UK by the British Council (<i>Chinese</i>)
10.10-10.30	签证最新政策说明 Update on visa policy by UKVI (<i>English with consecutive translation</i>)
10.30-10.35	雅思最新信息沟通 Update on IELTS (<i>Chinese</i>)
10.35-11.00	提问与解答环节 Time for Q&As

下午 (针对夏令营中介)

Afternoon Session for SSP Agents

13.30-14.00	入场登记 Registration
14.00-14.15	英国使(领)馆文化教育处致欢迎辞 Welcome & Update on Education UK Summer School Market by the British Council (<i>Chinese</i>)
14.15-14.45	签证最新政策说明 (主要关于夏令营学生访问签证) Update on visa policy with focus on student visitor visas for summer school programmes by UKVI (<i>English with consecutive translation</i>)
14.45-15.15	提问与解答环节 Time for Q&As

教育推广组

Education Marketing

英国驻华使/领馆文化教育处

Cultural and Education Section of the British Embassy

2015年3月31日